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Ponúkame vám možnosť prezentovať naše mesto vašimi očami.
Stačí zachytiť fotografiou Hnúšťu alebo jej časť či špecifické miesto / budovu.

Podmienky súťaže:
 Zaslané fotografie musia byť vo formáte . jpg s minimálnou veľkosťou 2 MB
 Fotografie zasielajte na hnustanskyhlas@gmail .com najneskôr do 31 .5.201 8
 Ku fotografi i prosíme uviesť vaše celé meno, adresu, vek a telefonický kontakt
 Každý sa môže zapojiť len jednou fotografiou

Víťazná fotografia bude odmenená vecnou cenou od primátora mesta.

Zmena programu vyhradená



Matúš Golian
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MUDr. Ľubica Zollerová

1 . Opäť ste sa stali predsedom Komisie výstavby, územného plánovania
a životného prostredia. Aké ste si stanovili ciele?
Čo sa týka územného plánovania, tak určite dotiahnuť do konca v tomto voleb
nom období vybudovanie nového územia na individuálnu bytovú výstavbu
(IBV), t. j . nových 35 pozemkov na výstavbu domov. Mesto ale zatiaľ nie je ma
j iteľom žiadneho pozemku, kde by mala prebehnúť výstavba. Ohľadne život
ného prostredia určite intenzívnejšie riešiť separáciu odpadu, hlavne hľadať
možnosti a spôsoby motivácie ľudí separovať odpad v čo najväčšej miere. Aj
vďaka tejto komisi i chcem vytvárať určitý tlak na mesto, aby v čo najväčšej
miere vytvori lo podmienky najmä na zber a odvoz separovaného odpadu.

nosť, či už na zvoz odpadu alebo kvôli zimnej údržbe. Medzi ďalšie investičné akcie, ktoré sa budú realizovať patrí
výstavba chodníka pre peších popri prístupovej ceste v priemyselnej zóne, vybudovanie parkoviska a príprava úze
mia pre nového investora s rozlohou cca 50 000 m2. Ďalej sa dokončuje rekonštrukcia telocvične v ZŠ JFR na Ná
breží Rimavy a súčasne prebiehajú prípravy na rekonštrukciu a modernizáciu verejného osvetlenia v celom meste.

1 . Ako sa vám ako nováčikovi a lekárovi páči práca mestského
poslanca?
Snažím sa zosúladiť svoj pracovný program s novými povinnosťami poslanca
a zatiaľ sa mi to darí. Dokonca som rada, že viac času trávim v Hnúšti. K náš
mu mestu mám blízky a vrúcny vzťah od svojho detstva a som potešená, že
som dostala dôveru občanov, aby som sa aktívnejšie mohla zapojiť do jeho
rozvoja.

2. Aké stavebné činnosti môžeme očakávať v meste v tomto roku?
Čaká nás hlavne rozšírenie a zatraktívnenie parkovacích plôch na ulici Fran
cisciho 731 , na Nábreží Rimavy 455 a na ulici 1 . mája 907. Ďalej sa bude as
faltovať najviac zničená ulica Horná v celom úseku aj s horným obratiskom a
ukončenie ul ice Bakulíniho. Obidve ulice sú kritické vzhľadom na ich obsluž

3. V akom štádiu sa nachádza projekt kanalizácie?
Projekt „Dobudovanie kanalizácie v meste Hnúšťa“ je momentálne v procese čakania, pretože po vyhodnotení na
riadiacom orgáne, kde sa podávala žiadosť o nenávratný finančný príspevok, sa vyčerpali financie a projekt ostal v
zásobníku projektov. To znamená, že v prípade, ak bude vyhlásená nová výzva na projekty tohto typu a budú sa
môcť uchádzať v tejto výzve aj zásobníkové projekty, sme na prvom mieste.

4. Pripravuje sa projekt III. etapy skládky. V akom je štádiu a čo to znamená vzhľadom na poplatok za TKO?
Projekt I I I . etapy skládky je v procese riešenia. Vzhľadom na zmeny v legislatíve, ktoré sú účinné od 1 .1 .201 9, bolo
potrebné projekt pred jeho final izáciou prehodnotiť a navrhnúť nové vhodnejšie varianty riešenia. Zmena legislatívy
mala vplyv na stavebnotechnické riešenie novej etapy skládky a jej včlenenie do už existujúceho areálu skládky. V
mesiaci máj by sme mali mať k dispozíci i až tri varianty možného riešenia a na základe toho sa budeme musieť roz
hodnúť čo ďalej. Aj podľa toho, akú variantu zvolíme, sa rozhodne, či sa budú meniť poplatky za komunálny odpad.

2. Aká téma vás zatiaľ najviac zaujala?
Najväčšou výzvou je vybudovanie Zariadenia pre seniorov, alebo ľudovo po
vedané, domova dôchodcov. V tejto oblasti sme sa pohli významne vpred a
máme reálny plán, ako by sme sa mohli postarať o našich seniorov za pri ja
teľnú cenu, vytvoriť desiatky pracovných miest a priniesť život aj do zaned
banej lokality v Kolónii , kde som prežila svoje detstvo.

3. Pracujete v komisii, ktorá vám je blízka, čo zaujímavé sa v nej rieši?
Ide o Komisiu pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie a ako vyplý

va aj z názvu, riešia sa v nej väčšinou problémy občanov, ktorí sa ocitl i v zlej životnej situácii a núdzi. Niekedy sú
požiadavky oprávnené, niekedy nie. Niekedy je zložité urobiť rozhodnutia medzi ľudskou empatiou a stanovenými
pravidlami, ale som rozhodne za to, aby sa pravidlá dodržiavali a pomáhalo sa predovšetkým tým, ktorí sa v núdzi
neocitl i vlastným zavinením a nezodpovednosťou. Je fajn, že sa komisií zúčastňuje aj primátor a informuje o akti
vitách mesta v tejto oblasti . Som rada, že sa konečne riešia aj problémy v oblasti zdravotnej starostl ivosti . Do mesta
čoskoro príde napríklad nová zubná lekárka a mesto sa do jej príchodu aktívne zapoji lo.
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Dôležité rokovania primátora:
ꞏ So zahraničným investorom, s ktorým sme už uzavrel i
z našej strany všetky potrebné úkony na investíciu a ča
káme už len na skutočnosť, či dostane investor štátnu
pomoc od agentúry SARIO. Malo by vzniknúť 60 pracov
ných miest.
ꞏ S pracovníkom od splnomocnenca vlády pre rómske
komunity Albertom Kováčom, kde sme hľadali možnosti
vyriešenia viacerých problémových lokalít marginal izo
vaných skupín.
ꞏ So spoločnosťou, ktorá nám ponúka rekonštrukciu ve
reného osvetlenia v meste, chceme urobiť dôkladne a
vymeniť nielen lampy, ale aj stĺpy a prehodnotiť niektoré
vetvy osvetlenia.
ꞏ S Petrom Falatom, novým majiteľom budovy starej ško
ly v Kolónii a Baníckeho činžáku, kde som sa ho pýtal na
jeho plány s týmito budovami. Chcem ubezpečiť verej
nosť, že nedôjde k umiestneniu problémových občanov
v centre mesta.
ꞏ S Mirkou Vargovou v pozíci i manažérky MAS Malo
hont, kde sme prehodnoti l i Priority mesta Hnúšťa pri žia
daní prostriedkov z MAS.
ꞏ S primátorom Revúcej ohľadom spolupráce v oblasti
uskladnenia odpadu a so starostami okolitých obcí v rov
nakej veci.
ꞏ S p. Vetrákom z firmy Roko ohľadom budúcnosti budo
vy starého internátu, zatiaľ sme sa nedopracovali k rie
šeniu, ale tie prvé rokovania bolo potrebné urobiť a vy
meniť si informácie.
ꞏ Viceprimátor mesta, G. Šamin, rokoval za mňa s firmou
CBA, ktorá hľadá lokalitu na umiestnenie ďalšieho su
permarketu v Hnúšti.
ꞏ Vyvolal i sme rokovanie aj s Roľníckym družstvom Kle
novec ohľadom výmeny pozemkov, ktoré bolo úspešné
a môžem povedať, že je to jeden z dôležitých krokov k
vybudovaniu prvej cyklotrasy v Hnúšti a okolí.
ꞏ Absolvoval som niekoľko rokovaní a obhliadok mož
ných objektov pre domov dôchodcov, z ktorých nám naj
lepšie vyšla lokalita parku pod Špeciálnou školou v Koló
ni i . Ide o náš pozemok s veľmi pekným, no dnes trochu
zanedbaným parkom a som rád, že aj poslanci, prísluš
né komisie a Výbor VMČ Kolónia sa stotožnil i s týmto
priestorom. Do Kolónie potrebujeme dostať život, pra
covné miesta a verím, že o nejaké dvatri roky z toho
bude zariadenie, na ktoré budeme všetci pyšní.

Snažím sa chodiť na všetky komisie, aby som mal infor
mácie a členovia informácie odo mňa, okrem Komisie
výstavby som sa zúčastni l všetkých komisií a niektorých
aj viackrát. Môžem s potešením povedať, že komisie
nám fungujú na oveľa vyššej úrovni ako v minulosti a
som rád, že aj noví poslanci, ktorí sú predsedami komi
sií, sa chyti l i týchto funkcií výnimočne dobre. Som rád,
že veľkými krokmi dobiehame vďaka novej Komisi i ces

Správa o činnosti primátora mesta (február/marec)
tovného ruchu stratené roky a stratené možnosti. Vďaka
práci nových členov a predsedníčky Mirky Vargovej sme
našli smer, ktorým sa chceme uberať a ktorý vyjadríme o
niekoľko mesiacov v Koncepcii CR. Zaujímavosťou je aj
stretnutie komisie s odborníčkou na cyklotrasy, po kto
rom sme múdrejší a máme jasnejšie zámery aj v tejto
oblasti .

Hľadáme dlhodobé riešenie problému s neplatičmi, oby
vateľmi našich nehnuteľností bez nájomných zmlúv,
obyvateľmi našich chátrajúcich nehnuteľností a obyva
teľmi mesta v podmienkach nevhodných na bývanie. Má
me určité plány, ktorými chceme v horizonte 5 rokov ten
to problém systémovo vyriešiť a v tomto ohľade chcem
pochváliť ochotu a flexibi l itu nášho stavebného odde
lenia pod vedením Michala Vaculu.

V zvýšenej miere sa zaoberáme problematikou čistoty v
meste. Prebehlo čistenie ciest a chodníkov po zimnej
údržbe, neustále prebieha čistenie od odpadu, dôraz
sme zamerali aj na okolie kontajnerov. Musím pochváliť
p. Šuttu za zvýšenú aktivitu a aj p. Migaľu, ktorý jednak
veľmi efektívne využíva odsúdených na verejnoprospeš
né práce a efektívne pracujú aj v problémových lokali
tách, kde pod hrozbou pokút dokážu prinútiť obyvateľov
upratať si svoje dvory a okolie. Okrem lokalít v Kolónii a
Skálí to bude čoskoro aj dom na ulici Železničnej a ďal
šie. Naozaj neporiadnikom v tomto meste skončil i zlaté
časy a ja dokonca verím, že ich postupnou prácou
naučíme žiť v čistejšom prostredí. Problémy nám robia aj
kontajnery na šatstvo, ktoré plánujeme z mesta odstrániť
a nahradiť ich zberným miestom na použité šatstvo, kto
ré by terénni sociálni pracovníci triedi l i a doručovali do
chudobných rodín adresne a bez neporiadku okolo.

V oblasti bezpečnosti reagujeme aj na podnety občanov
a pripravujeme preventívnu akciu na Mútniku a Hačave –
Skálí, v ktorej rozdáme obyvateľom osád reflexné prvky,
čo bude preventívny krok na zvýšenie bezpečnosti ich
ako chodcov pri presune do Hnúšte, i vodičov. Ďalším
krokom už bude represia a teda pokuty, ale nikto z nich
nebude môcť povedať že nemal možnosť, alebo financie
na zakúpenie reflexných prvkov.

Intenzívne riešime aj problematiku túlavých psov. Pri jal i
sme ponuku zahraničnej organizácie, ktorá koncom ap
ríla bezplatne steri l izuje v meste 30 psov, prevažne v
problémových lokalitách, čo je základ pre systémové
podchytenie tohto problému. Stretl i sme sa aj s prevádz
kovateľmi útulku vo Fiľakove, s ktorými sme sa dohodli
na spolupráci ohľadom útulku v Hnúšti , ktorý chceme
vybudovať len malý, pre 81 0 psov ako prestupnú stani
cu, kde ak sa do nejakého času nepodarí umiestnené
psíky adoptovať, budú nám ich brať do Fiľakova. Chce
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V prvom kole prezidentských volieb vyhrala v meste
Hnúšťa so 621 hlasmi Zuzana Čaputová, ktorá získala
32,9%. Druhým bol Maroš Šefčovič so 490 hlasmi a
25,96% a tretím v poradí sa stal Marián Kotleba, ktoý
získal 333 hlasov, a tým 1 7,6%. V druhom kole volieb
celkovo v Hnúšti uspel Maroš Ševčovič, ktorý získal 800
hlasov. Zuzane Čaputovej dal i svoje hlasy 727 voliči .

Prezidentské voľby v Hnúšti

me to urobiť na občianskom princípe, s minimálnym za
pojením mesta Hnúšťa a minimálnou záťažou na
rozpočet.

Prebiehajú zaujímavé rokovania ohľadom zvýšenia
atraktivity kúpaliska a nejaké návrhy sme na návrh M.
Petroka premietl i aj v prioritách MAS. Som rád, že Ma
rian spolu s viceprimátorom Šaminom riešia aj problémy
s vysporiadaním pozemkov pod futbalovým štadiónom a
kúpaliskom, ktoré sú nevyhnutným základom na ďalšie
čerpanie prípadných grantov a som rád, že sa s týmto
konečne po rokoch urobí poriadok.

Trošku nám robí problémy nová legislatíva ohľadom vý
stavby skládok odpadu. Prípravu projektu výstavby I I I . e

tapy skládky sme zdedil i nepripravenú, začíname takmer
od nuly, bez potrebných analýz, ktoré musíme pripraviť v
súlade s novými normami a následne vybrať najrozum
nejšie riešenie pre mesto, i občanov. Z tohto dôvodu
som zriadi l špeciálnu pracovnú skupinu, ktorá bude
pravidelne zasadať k tejto problematike pod vedením
viceprimátora mesta.

Určite som na viaceré veci zabudol, ale na záver sa
chcem poďakovať všetkým poslancom za naozaj výni
močnú spoluprácu, akú si nepamätám za celých 1 0 ro
kov môjho kontaktu so samosprávou mesta a poďakovať
občanom za podporu zmien v meste, ktorú spoločne s
poslancami i zamestnancami mesta vnímame a motivuje
nás do ďalšej práce.

Zdroj: R. Lebeda (skrátené)

Prvé kolo prezidentských volieb malo volebnú účasť
34,8 %, druhé kolo iba 28,7 %. (Posledných komunál
nych volieb sa v Hnúšti zúčastni lo až 45,2% oprávne
ných voličov.) Prvýkrát v históri i existencie Slovenskej
republiky sa novou prezidentkou stala žena  Zuzana
Čaputová. Získala 58,4 % všetkých hlasov a inauguro
vaná bude 1 5. júna. Stala sa 1 2. prezidentkou vo svete.

Nový primátor Roman Lebeda zaviedol v Hnúšti za krát
ky čas niekoľko noviniek. Jednou z nich bolo aj zriadenie
výborov mestských častí, do ktorých sa mohli prihlásiť
aktívni občania zo všetkých častí mesta. Výborov je spo
lu desať, spolu majú 94 členov a vlastný výbor majú aj
najmenšie okrajové časti mesta. Podľa informácií z dote
rajších uskutočnených výborov ľudí najviac trápi situácia
s nakladaním s odpadmi a neporiadok, slabá činnosť ak
tivačných pracovníkov a nevyhovujúce parkovanie. V
mesiaci apríl sa postupne všetky Výbory stretl i s primá
torom mesta a niektorými poslancami. Z ich zasadnutí
bol i vyhotovené zápisnice a na ich základe vydal primá
tor mesta pokyny pre zamestnancov mesta a mestské
organizácie, ktoré majú v presných termínoch splniť tak,
aby boli splnené prvé požiadavky občanov ešte v prvom
polroku 201 9. „Som rada, že máme nového primátora.
Je vidieť, že chce pomáhať aj okrajovým častiam mesta
a že nezabudol ani na Hačavu. Hneď po zasadnutí náš
ho výboru sa začalo intenzívne pracovať. Oceňujem aj
výbornú komunikáciu s pánom Šuttom a pánom Miga
ľom. Ihneď začali lepšie pracovať aktivační pracovníci a
v priebehu pár dní sa splnili viaceré podnety občanov z
výboru. Ako výbor máme na Hačave, Skálí i Polome veľa
plánov a verím, že sa s takýmto prístupom mesta pos
tupne podaria,“ vyjadri la sa predsedníčka VMČ Hača
va/Skálie/Polom Mariana Giertlová. „Je to výborná vec.
U nás, na Brádne, sme primátora, ani poslancov nevideli
niekoľko rokov. Sme malá časť mesta, ale sme radi, že

V apríli zasadali všetky Výbory mestských častí
primátor i poslanci prišli a že sa zaujímajú aj o naše
problémy,“ zhodnoti l predseda VMČ Brádno, I . Husman.
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Nový vedúci kancelárie primátora Milan Migaľa hneď po
nástupe zaviedol zvýšenú aktivitu pri kontrole pracov
níkov na menších obecných a aktivačných prácach.
Hlavným cieľom projektu týchto prác je, aby si dlhodobo
nezamestnaní občania osvoji l i pracovné návyky. Mesto
sa rozhodlo zaviesť prísnejšie pravidlá a každý pracov
ník, ktorý ich nebude rešpektovať, s tým spoluprácu
ukončíme. Už niekoľko dní náhodných kontrol ukázalo,
že je čo zlepšovať a že sa efektivita práce zvýšila.

Pravidelné kontroly zvyšujú efektivitu aktivačných prác

Kontajnery na šatstvo z ulíc čoskoro zmiznú
Primátor mesta po viacerých podnetoch občanov roz
hodol, že kontajnery Humana pôjdu z mesta preč, vzhľa
dom na neustály neporiadok, ktorý okolo nich spôsobujú
neporiadni občania. Táto charita u nás nefunguje a pri
mátor vyzve firmu, ktorá ich vlastní, aby ich odstránila.
Nahradí ju zberné miesto na šatstvo pri mestskom úra
de, ktoré bude adresne rozdeľované do chudobných
rodín. Občania budú môcť šatstvo priniesť na oddelenie
Mestskej polície, ktoré ich odovzdá terénnym sociálnym
pracovníkom a následne bude distribuované do rodín,
ktoré to potrebujú. O spustení nového zberného miesta
budeme občanov informovať o niekoľko týždňov.

Aktivita mesta v oblasti nových lekárov priniesla prvý veľ
ký úspech. Od mája začne v budove Dr. Lichanca ordi
novať MDDr. Soňa Kocúrová. Na úvod tu bude 2 dni v
týždni, keďže ešte má ordináciu v Rožňave. Od augusta
prejde na plnú prevádzku. Nová pani doktorka by si
chcela začať robiť zoznamy a prehľad o budúcich pa
cientoch. Ak by ste mali záujem prejsť k novej zubárke,
môžete sa prihlásiť na 231 .dent@gmail .com. Nezabud
nite uviesť svoje meno, telefónne číslo a názov zdravot
nej poisťovne. Pani doktorka Vás následne zaeviduje a
ozve sa Vám. Občania, ktorí nepoužívajú email , sa mô
žu od polovice mája na pani doktorku nakontaktovať na
t.č. 091 9 451 935, prípadne priamo v novej ambulancii .

Od mája budeme mať novú zubnú lekárku

Počas niekoľkých rokov som sledoval jeho dobrú prácu
pre mesto, keď prakticky od nuly vybudoval mestskú po
líciu na úrovni krajských miest. Aj v predvolebnej kampa
ni som povedal, že Milan Migaľa si zaslúži šancu, aby
mohol profesne ďalej rásť a otvori l sa mu širší priestor na
to, aby mohol mestu pomáhať. Teším sa, že z výberové
ho konania vyšiel ako víťazný uchádzač. Na pozíci i ve
dúceho kancelárie primátora bude koordinovať množstvo
nových procesov, ktoré sme rozbehli , zabezpečovať lep
šiu komunikáciu s občanmi a rozbiehať nové projekty.
Milan v priebehu rokov ukázal, že mu na Hnúšti veľmi
záleží. Občania i poslanci ho rešpektujú ako mimoriadne
pracovitého človeka s vynikajúcou miestnou znalosťou.
Tempo, ktoré sme nastúpil i , je vysoké, ale s dobrým
tímom budeme môcť čoskoro ukázať ďalšie výsledky.
Miňo, gratulujem a teším sa na spoluprácu.

Roman Lebeda, primátor mesta

Nová posila do môjho tímu – Milan Migaľa

FOTO: achív Z.K.
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Zdroj: mesto.hnusta.sk

V roku 201 8 bol Strednej odbornej škole v
Hnúšti Národnou agentúrou programu
Erasmus+ pre vzdelávanie a odbornú prí
pravu schválený projekt „Erasmus plus u
nás“, ktorý je spolufinancovaný z programu
EÚ Erasmus+. Vďaka tomuto projektu sme
získali 22 61 0, € na financovanie stáže
pre 1 2 žiakov a 1 pedagogického zamest
nanca v Českej republike, ktorá sa usku
točnila na prelome mesiacov marec – apríl
201 9. Projekt sa začal 1 .9.201 8 a končí
31 .8.201 9.
Mgr. Lucia Grešková, koordinátor projektu

Voľné popoludnie nemusí patriť len počítaču a surfova
niu po internete. Živým dôkazom sú aj žiaci druhého
stupňa ZŠ J.F.Rimavského, ktorí štvrtkové poobedia
trávia v kuchynke. 21 . marca si zmerali zručnosti v prí
prave nátierok. Súťaže sa zúčastni l i 5 štvorčlenných
družstiev, ktoré sa zamerali na prípravu pomazánok.
Učebňou sa niesl i vône vajíčok,cvikly i cesnaku a štekl i l i
chuťové bunky nedočkavých porotcov. Víťaznou sa stala
tvarohovomrkvová nátierka tímu 9.ročníka. V tesnom
závese za ním sa umiestni la mrkvová nátierka piatačiek
a vajíčková pomazánka šiestakov. Podľa poroty všetky
nátierky chuti l i výborne, navyše ocenil i aj výnimočnú
kreativitu pri stolovaní. Víťazi si vďaka p. Stierankovi zo
súťaže odniesl i drevené varešky, za ktoré mu veľmi pek

S pomazánkami sa nemazná

Erasmus plus u nás

Som učiteľka odborných predmetov v študijnom odbore
sociálnovýchovný pracovník už 8 rok na SOŠ v Hnúšti.
Vďaka projektu Erasmus+ som mohla nabrať nové prak
tické skúsenosti aj ako stážistka v Centre drogovej pre
vencie a v Nizkoprahovom dennom centre v Havířove.
Moje nové získané praktické skúsenosti a zručnosti bu
dem odovzdávať svojim študentom na odborných pred
metoch. Projektu Erasmus+ sa zúčastni l i 1 2 žiaci. Žiaci z
odboru sociálnovýchovný pracovník boli zadelení v So
ciálnych službách mesta Havířov a to do denného stacio
nára pre seniorov, odľahčovacej služby a domova senio
rov. Žiaci z odboru mechanik opravár mali možnosť vys
kúšať si zaujímavú prácu vo firme Hongik Czech, s.r.o.a
žiaci z odboru stolár svoje zručnosti zdokonaľovali v Sto
lařství Aleš s.r. Svoje nové skúsenosti a zručnosti budú

1 4 dní na stáži v Havířove
využívať na odbornej praxi. Odborná stáž bola pre nás
všetkých veľkým prínosom. Ďakujem všetkým zúčastne
ným žiakom, ktorí robil i dobré meno našej škole v zahra
ničí, kolegovi p. G. Polčánimu za spoluprácu a aj za
možnosť zažiť niečo nové a neopakovateľné.

Mgr. Janette Ferancová

ne ďakujeme. Ocenení boli ale všetci zúčastnení, preto
že nie je dôležité vyhrať – ale zabaviť sa. Tešíme sa na
ďalšie stretnutie a pochúťky, ktoré sa nám spoločne
podarí vykúzliť.

Tretiaci z Nábrežka sa chystali na Veľkú noc
V predveľkonočnom období zavítal i žiaci 3. A triedy ZŚ
J. F. Rimavského do výtvarného oddelenia Základnej
umeleckej školy, kde ich už očakávali Mirko a Anička.
Témou tvorivých dielní bolo spracovanie vajíčka. Žiaci si
najskôr sami vyfúkl i vajíčka, potom ich zdobil i bavlnkami.
Niektoré vajíčka dali variť spolu s cibuľovými šupkami,

iné zase dali variť do formičiek. Tretiaci bol i veľmi šikov
ní, s krasl icami boli razdva hotoví. Po práci nasledovalo
„malé“ občerstvenie – praženica s cibuľkou i bez cibuľky,
niečo i údeného, a samozrejme nesmela chýbať aj
zeleninka. Ďakujeme Aničke a Mirkovi za príjemne
strávené „vajíčkové“ dopoludnie. Miroslav Belic

Mgr. J. Karabínošová

FOTO: J. Karabínošová

FOTO: J. Ferancová
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Vo štvrtok, 28.3.201 9, sme si pripomenuli 427. výročie narodenia asi
najslávnejšieho učiteľa v Európe, učiteľa národov, Jána Amosa
Komenského – slávil i sme DEŇ UČITEĽOV. Deň učiteľov je sviatok,
ktorým si v našich krajinách už od roku 1 994 pripomíname význam
všetkých pedagogických pracovníkov, ale i všetkých zamestnancov
školstva. Práca pedagógov je vznešeným celospoločenským posla
ním, ktorých prinos vo vzdelávacom procese má významný vplyv
pre rozvoj spoločnosti. Nielen kvôli tomu si učitel ia zaslúžia našu
úctu a poďakovanie. Mesto Hnúšťa pri tejto príležitosti v Dome
kultúry Janka Francisciho Rimavského slávnostne pri jalo všetkých
svojich pedagógov a primátor mesta Hnúšťa, Roman Lebeda,
navrhnutým učiteľom venoval ďakovný list za dlhoročnú prácu na
poli vzdelávania detí, žiakov a študentov.
Oceneným  PaedDr. Marianna Balašková, Mgr. Kamila Kova
lančíková, Mgr. Jana Verončíková, Juhaniaková Soňa, Mgr. Ivana
Kyseľová, PhDr. Blažena Hrušková, Mgr. Štefan Majeský, Mgr. Eva
Vojenčiaková, Jozef Vranec, Roman Dúžik  ďakovné listy odovzdali
primátor mesta a poslanci mestského zastupiteľstva. Mesto
Hnúšťa, ešte raz ďakuje všetkým svojim pracovníkom v školstve a
praje mnoho ďalších úspechov.

Regionálna výchova je súčasťou nášho školského vzde
lávacieho programu. Keďže chceme v žiakoch posilniť
hrdosť na príslušnosť k nášmu regiónu, rozhodli sme sa
pre nich zorganizovať zaujímavé popoludnie s názvom
GemerMalohont – náš región. Súčasťou tohto podujatia
bol test z histórie aj o osobnostiach regiónu, v ktorom
prejavil i svoje vedomosti štvorčlenné súťažné tímy žia
kov piateho až deviateho ročníka. Nasledovalo skladanie
puzzle mapky regiónu. Najšikovnejší tím získal za túto
úlohu najviac bodov. Počas kvízu Z každého rožku troš
ku si žiaci nielen zasúťažil i , ale sa aj dozvedeli nové
poznatky o Malohonte. Posledná úloha, tvorba erbu
vybranej obce z nášho regiónu, preveri la tvorivosť a
zručnosť súťažiacich. Porota v zložení Mgr. J. Bubanský,

GemerMalohont – náš región
Mgr. J. Karabínošová a Mgr. Ľ. Nirházová vyhlási la ví
ťazov, ktorými boli žiaci šiesteho ročníka. Víťazmi však
boli všetci prítomní, ktorí sa cíti l i príjemne a nielenže sa
poučil i , ale sa aj zabavil i .

Oblastná súťaž špeciálnych základných škôl v sólovom speve
deliteľnou súčasťou zvykov a obyčajov boli a sú aj ľu
dové piesne. Spevácka súťaž bola príležitosťou pripo
menúť si spätosť s ľudovými tradíciami, ktoré pri
spievajú k zachovávaniu folklóru, aj prostredníctvom
žiakov špeciálnych základných škôl. Súťažiaci sa
prezentovali dvomi ľudovými pesničkami a boli rozde
lení do IV. kategórií. Súťaže sa zúčastni lo 8 ŠZŠ: z
Revúcej, Rimavskej Soboty, Rimavskej Soboty s VJM,
Lučenca, Rimavskej Seči, Tisovca, Klenovca a Hnúšte.
Na výkony súťažiacich dohliadala odborná porota v zlo
žení: Mgr. Eva Vojenčiaková, Mgr. Gabriela Füssyová a
Mgr. Diana Vojenčiaková. Porota vyhodnoti la výkony a
najlepšie boli odmenené. Oceneným srdečne blaho
želáme a žiakom, ktorí sa zapoji l i do súťaže, ďakujeme.
Poďakovanie patrí aj pedagógom, ktorí zodpovedne pri
pravovali svojich žiakov, odbornej porote a Mgr. P.
Majorošovi, ktorý doprevádzal žiakov počas súťaže.

Mgr. Marcela Perenčajová

S prichádzajúcou jarou ožíva nielen príroda, ale aj rôzne
zvyky a obyčaje. Ľudové zvyky, či obyčaje sa vždy vzťa
hovali k sviatočným dňom alebo významným udalostiam.
V tradičnej kultúre je s príchodom jari spájaná hlavne
Veľká noc. Veľká noc ako symbol prebúdzajúceho sa ži
vota, vytrvalosti , zdravia a plodnosti bola vždy bohatá na
tradície, z ktorých sa mnohé zachovávajú dodnes. Neod

Mgr. Ľ. Nirházová

Deň učiteľov

V stredu, 1 0. apríla 201 9, sa v spoločen
skej sále MsKS uskutočnil ďalší ročník
vedomostného kvízu, ktorý organizuje MO
Slovenského zväzu protifašistických
bojovníkov spolu s MsKS v Hnúšti pod
názvom Medzníky druhej svetovej vojny.
Tradične sa na ňom zúčastni l i žiaci devia
tych ročníkov našich základných škôl a
osemročného gymnázia. Vyplni l i povinné
testy a odpovedali na jednotl ivo kladené
otázky, ktoré sa týkali prevojnových uda
lostí, vojnových skutočností, Slovenského
národného povstania i súčasných vojno
vých konfl iktov. Na okresné zápolenie ten
tokrát postúpila ZŠ Klokočova s pani uči
teľkou Jankou Juhaniakovou. To sa usku
toční 3. mája v CVČ Relax v Rimavskej
Sobote.

Mgr. Martin Pliešovský

FOTO: Ľ. Nirházová

FOTO: M. Perenčajová

Žiaci si preverili
vedomosti o SNP v kvíze
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Vzdelanie:
a) absolventka strednej zdravotnej školy s maturitou
zdravotná sestra (vzdelanie do roku 2009)
b) zubná inštrumentárka – dvojročné štúdium na SZŠ,
získané v období rokov 1 975 78
c) sestra – Bc. Alebo Mgr. Ošetrovateľstva (VŠ
vzdelanie po vstupe SR do EÚ
d) zubný asistent – absolvent 4ročného štúdia na
SZŠ s maturitou

Iné schopnosti:
 ovládanie práce s počítačom

Záujemcovia, pošl ite kontakt na Vás (meno, adresa,
vek, telefonický kontakt, emajlovú adresu) na adresu:

Stomatologická ambulancia,
Partizánska 231 , 981 01 Hnúšťa

usmev@stonline.sk 047521 1 1 27, 09084071 35

Po obdržaní kontaktu na vás zašleme podrobnosti a
ďalšie informácie, alebo vás budeme kontaktovať
telefonicky/mailom. Dohodneme si osobný pohovor.

Zlatá KATALPA
V sobotu, 6. apríla 201 9, sa nadšenci ochotníckeho di
vadla z divadelného súboru KATALPA z Hnúšte zúčastni l i
na regionálnej súťaži a prehl iadke divadelných súborov
Lojkov Tisovec, kde sa pod režisérskou taktovkou Micha
la Stejskala s hrou Ťapákovci? umiestni l i v zlatom pásme
a postupujú na krajskú prehliadku  Festival ochotníckeho
divadla s názvom Zochova divadelná Revúca. Srdečne
gratulujeme za fantastický výkon a držíme palce!

Tanečný súbor Echo po ročnej odmlke odštartoval sú
ťažnú sezónu. Tento rok sa nám podari lo pripraviť dve
choreografie. Koncom mesiaca marec sme sa prezen
tovali s choreografiou Identita na súťaži Showtime, kto
rej regionálne kolo sa konalo v Ružomberku. Ide o ume
lecké sólo v podaní Karin Bálintovej, ktorá sa predstavila
vo výkonnostnej kategóri i A a na naše potešenie vytan
covala krásne 2.miesto s postupom na celoslovenské
kolo v Leviciach. Dňa 1 6.4. súbor Echo vo svojom plnom
zložení zabojoval na postupovej súťaži v Žiari nad Hro
nom, ktorú organizujú osvetové strediská. Išlo o krajskú
súťaž v modernom a módnom tanci. Odborná porota z
52 choreografií ocenila obe naše choreografie ako zlaté.
1 4. 5. sa vďaka postupu zúčastníme celoslovenskej sú
taže. Ďakujem dievčatám za ich pracovitosť a kolegia
l itu, ktorou dosiahl i náš spoločný cieľ aj napriek zdravot
ným ťažkostiam či školským povinnostiam. Nakoľko kaž
dá súťaž "niečo" stojí, ako vedúca súboru ďakujem
MsKS a mestu Hnúšťa za podporu. Bez vás by to nešlo.

Stomatologická ambulancia
MUDr.Pavla Lichanca prijme
zdravotnú sestru na prácu v
stomatologickej ambulancii

ECHO odštartovalo sezónu víťazne

Vedúca súboru Echo, Zuzana DobošováFOTO: archív Z.D.
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1 .apríla sa v Knižnici prof. Štefana Pasiara uskutočnila beseda s Lenkou
Šingovskou  šéfredaktorkou vydavateľstva Class s.r.o. z Košíc a autorkou
projektu "Slovensko  kraj ina plná tajomstiev". Žiakom oboch našich zá
kladných škôl predstavila prostredníctvom kníh s podtitulom „Prázdniny s
deduškom“ a „Prázdniny s deduškom 2“ kultúrnu a historickú rozmanitosť
Slovenska. Na besede plnej otázok sa deti dozvedeli veľa zaujímavostí. O
„tajomstvách“ jednotl ivých regiónov Slovenska, ktoré nám tu prenechali
predchádzajúce generácie sa dozvedeli prostredníctvom miestnych po
vestí, legiend, zvykov či architektonických pamiatok. Atmosféru besedy
umocnila aj výstava ilustrácií Zuzany Fuskovej, ktorá bola inštalovaná v
našej knižnici /oddelenie pre deti a mládež/. Veľké poďakovanie patrí
zúčastneným žiakom, pedagógom a v neposlednom rade pani Lenke
Šingovskej, ktorá nám cez príbehy dala možnosť spoznať naše Slovensko.

„Tajomstvá Slovenska“ v knižnici

Naša knižnica ako prvá verejná knižnica v Banskobys
trickom kraji od 1 .4.201 9 akceptuje čipové karty. Čo to
znamená? Ak ste vlastníkom bezkontaktnej identifikačnej
karty s fotografiou vydanej iným subjektom, napríklad
(ISIC, ITIC, Slovenská autobusová doprava, Železnice
Slovenskej republiky, . . . . ), môžete si ju aktivovať v kniž
nično  informačnom systéme v Knižnici prof. Štefana
Pasiara v Hnúšti a používať ju ako plnohodnotnú náhra
du papierového čitateľského preukazu. Pri registrácii v
knižnici si nemusíte nechať vystaviť identifikačnú kartu
čitateľa, ale preukážete sa svojim preukazom ISIC, ITIC,
preukazom SAD, preukazom ŽSR,. . . . . knižnica si preu

Knižnica prof. Štefana Pasiara v Hnúšti akceptuje čipové karty
kaz zaeviduje v knižnično  informačnom systéme a pri
návštevách sa preukazujete už len čipovou kartou. Prí
nosom je, že nepotrebujete veľa kariet, stačí jedna,
ktorá oprávňuje aj využívanie všetkých služieb knižnice.
Pri prihlasovaní do katalógu https://kniznica.hnusta.sk/
namiesto čísla preukazu použijete svoju emailovú adre
su. Knižnica prof. Štefana Pasiara spracováva osobné
údaje v zmysle §1 8 zákona č.1 26/201 5 Z.z. o knižni
ciach v súlade so zákonom č. 1 8/201 8 Z. z. o ochrane
osobných údajov a Nariadením Európskeho parlamentu
a Rady EU č. 201 6/679. Všetci ste v knižnici vítaní.
Tešíme sa na vás. . .

Preventívne vyšetrenie zraku detí v Hnúšti
Únia nevidiacich a slabozrakých Slovenska (ÚNSS) vy
konáva od roku 201 3 v spolupráci s partnermi celoslo
venský projekt Zdravé oči už v škôlke  preventívne me
rania zraku detí v materských školách. Tieto bezplatné
screeningové merania sú realizované bezdotykovo prís
trojom Plusoptix, ktorý dokáže s vysokou mierou spoľah
l ivosti odhaliť existujúce alebo začínajúce vývinové poru
chy zraku detí ako napríklad astigmatizmus, tupozrakosť
či škuľavosť. Deti v podstate nevedia, čo to znamená
normálne vidieť, nepociťujú subjektívnu potrebu sťažovať
sa a hľadajú si rôzne kompenzačné techniky, ktoré im
umožňujú normálne fungovať. Rodičia nemusia rozpoz
nať začínajúce sa zrakové problémy svojich detí, nemu
sia vedieť o tom, že ich deti majú predispozície na rozvoj
rôznych zrakových porúch, ktoré môžu výrazne negatív
ne ovplyvniť ich život v budúcnosti. Pritom včasné diag
nostikovanie zrakových porúch je kľúčové pre ich korek
ciu, prípadne úplné vyliečenie. Do ordinácií očných leká
rov rodičia prichádzajú spravidla vtedy, keď je refrakčná
porucha, prípadne strabizmus rozvinutý natoľko, že nie
je možné ich úplne eliminovať. Oční lekári, či očné optiky
nie sú schopné realizovať a poskytovať svoje služby v
teréne, kde sa priamo pohybujú ich potenciálni kl ienti .
Vyšetrenie sa uskutočňuje neinvazívne bezdotykovo

(dieťa sedí, meranie je robené zo vzdialenosti jedného
metra), vyšetrenie je bezbolestné, nemá žiadne vedľa
jšie účinky a negatívne následky na zdravie. Obidve oči
sa vyšetrujú súčasne, trvá to niekoľko sekúnd. Preven
cia a screnning je, v prípade očných ochorení a refrakč
ných chýb, najdôležitejším prvkom kvalitnej odbornej
starostl ivosti a zabezpečenia včasnej intervencie očným
lekárom, čo môže zabrániť rozsiahlemu poškodeniu
zraku. Koordinátorom projektu je Tatiana Winterová,
riaditeľka ÚNSS. Vykonávateľom u nás je krajské stre
disko ÚNSS v B. Bystrici. Objednať sa môžete u Mgr.
Fi ladelfiovej alebo Mgr. Frčovej na: 0905 477 975, 048
41 3 4201 . Možné je i individuálne vyšetrenie zraku
dieťaťa v B. Bystrici (3,00 €). 26. marca 201 9 sa v Hnúš
ti uskutočnilo vyšetrenie zraku u 1 59 detí, z ktorých 26
bolo odporučených k očnému lekárovi. Poďakovanie
patrí Jane Zánovej, ktorá prišla s iniciatívou a organi
začne zabezpečila celú akciu za podpory ZRPŠ ZŠ
Klokočova 742. Ďalej ďakujeme vedeniu MŠ, ZŠ v
Hnúšti, pracovníčkam KS ÚNSS B. Bystrica za spolu
prácu pri uskutočnení dobrej veci pre detičky a rodičom,
ktorí pochopil i význam a umožnil i vyšetrenie zraku.

Vladimír Zán, preds. ZO č. 32 ÚNSS R. Sobota
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v Bratislave. Úspešne ju absolvovala v roku 1 954 v od
bore figurálna plastika u prof. Jozefa Kostku diplomovou
prácou Pionierky a dostala za ňu cenu. Vydala sa za let
ca Vlastislava Podzimka, dôstojníka čs. armády. No už v
roku 1 960 umelkyňa po prekonaní mnohých technicko
prevádzkových ťažkostí odchádza s manželom do mesta
Zvolen. Manžel totiž dostal prácu na letisku Sliač. Tak sa
dostala na Slovensko. Ku strednému Slovensku priľnula
celým srdcom, kraj ina jej pripomínala jej milovanú Rusa
vu na Valašsku. Nebudem spomínať jej diela (sochy,
busty, pamätníky, rel iéfy, pamätné tabule či medaily). Za
všetky azda najznámejšiu sochu venovanú obetiam fa
šistických represií v Ostrom Grúne „Matka s dieťaťom v
náručí“. A samozrejme sochu v Hnúšti s názvom „Ráno“.
Bola odhalená koncom sedemdesiatych rokov v pros
tredí vtedy nového panelového sídl iska Stred, ktorému
architektonickú podobu vdýchol Ing. arch. Karol Veselý
zo Zvolena, ktorý už nie je medzi nami. Úzko s umelky
ňou na umiestnení tejto sochy spolupracoval Ing. arch.
Zoltán Hajdu, s ktorým som hovori l v mesiaci apríl a veľ
mi živo si na ňu aj po štyridsiatich rokoch spomína. Star
ší už iste tušia, že sa jedná o sochu kohúta pri Materskej
škole na Nábreží Rimavy. Bola z bronzu o rozmeroch:
výška od podstavca po hrebienok 1 06 cm, dĺžka od
chvosta po zobáčik 1 08 cm. Odlial i ju vo firme Umělecká
řemesla Brno. Záverom: Odhalená bola v roku 1 978,
ukradnutá v roku 1 997 a posledný odišiel aj betónový
podstavec pri rekonštrukcii budovy v roku 201 8. Tým ce
lá bronzová vizualizácia prebúdzajúceho sa rána odišla
do zabudnutia. Mladá generácia už ani teraz o nej nevie
a stará si už nespomenie. Ing. Hajdu povedal: „Tak ko
hútik nám skončil na pekáči dejín!“ Najbl ižšie k nám je p.
PodzimkovouMráčkovou vytvorená socha Ľudovíta
Kubániho v Rimavskom Brezove.

Mgr. Martin Pliešovský, poslanec MsZ v Hnúšti

Banská Štiavnica, Rimavská Sobota, Tisovec, dokonca
pre Jastrabú, Horné Hámre i Rimavské Brezovo atď.
Samozrejme, že neobišla ani Hnúšťu. Sú to monumenty,
ktoré dopĺňajú históriu našej kraj iny, každé jej dielo má
osobitný príbeh. Žiaľ politická zmena jej prácam veľmi
neprospela, mnohé sa strati l i a skončil i asi v zberniach
šrotových surovín. Kto by bol predpokladal, že sa budú
kradnúť a vykupovať umelecké diela, tvori la totiž nielen z
hl iníka (rozvinula aj novú technológiu &quot;škrabaných
&quot; odl iatkov z hliníka a kremíka, resp. si lumínu), ale
aj z bronzu a med.
Jadrom: Dňa 5.decembra 1 928 sa Oldřichovi Mráčkovi a
Marii rod. Koutnej narodila dcéra, ktorej dal i meno Jarmi
la. Detstvo a mladosť prežila v mestách Brno, Kroměříž,
obci Rusava v Hostýnskych horách. Dievčatko od malič
ka prejavovalo umelecké sklony, rado kresl i lo, vyrábalo
si z vosku figúrky. Táto obľuba ho neopusti la ani po ab
solvovaní strednej školy. Premyslene kráčalo za splne
ním svojho sna – stať sa sochárkou. Externe študovala
na Vysokej škole technickej v Brne figurálnu maľbu a po
tom na Pedagogickej fakulte Moravskej univerzity v Brne
výtvarnú výchovu. Výtvarný talent u nej objavi l jej profe
sor, národný umelec Vincent Makovský. Na jeho doporu
čenie odišla študovať na Vysokú školu výtvarných umení

V Hnúšti nepoznaná (zabudnutá?) sochárka

Streda 1 7.4.201 9 bola pre mesto Hnúšťa výnimočná.
Tento deň bol venovaný prírode a našej planéte. Deň
Zeme je ekologicky motivovaný sviatok, ktorý upozorňuje
ľudí na dopady ničenia životného prostredia. V tento deň
sa na celom svete viac ako inokedy rozvíjajú diskusie o
možnostiach riešenia problémov so znečisťovaním pla
néty. Mesto Hnúšťa, jeho žiaci, učitel ia a občania, ktorí
sa zapoji l i do Dňa Zeme, majú záujem chrániť našu
Zem, pretože nám dáva všetko, čo potrebujeme. Všetci
sme tento deň strávil i SPOLOČNE. Žiaci (veľkí aj tí
najmenší) vyčisti l i okol ie svojich škôl, škôlok, priľahlé
sídl iská a zbieral i všetko to, čo nepatrí do prírody, ale do
odpadkových košov – všetko to, čo tí nezodpovední z
nás zahodia tam, kde sa to nemá. Poučil i sa na úžasnej
ekologickej výstave na námestí, ktorú tvori l i kreatívne
výrobky z recyklovaného a ekologického materiálu od
výmyslu sveta, dozvedeli sa veľa užitočných vecí ako
pomáhať našej planéte, triediť odpad, a to nielen len je
den deň v roku, ale stále. Centrum voľného čau prinieslo
deťom množstvo zábavných aktivít – tvori l i ekotašky,

Úvodom: Pani Jarmila
PodzimkováMráčková bo
la určite sochárkou nášho
stredoslovenského regió
nu. Sochy, ktoré tu vznikl i
počas jej aktívnej činnosti
a jej rukou, vyjadrujú sta
rosti a radosti obyvateľov
tých čias, vzdávala nimi
úctu osobnostiam i udalo
stiam. Tvori la pre mestá
Zvolen, Žiar nad Hronom,

Deň Zeme 201 9
rieši l i logické úlohy, ekologické pexeso a hral i sa na eko
logických detektívov. Deň spestri lo aj premietanie fi lmu
BBC Zázračná planéta v Kine Rimava. Deň Zeme patri l
aj skrášleniu okolitej zelene. Zeleň v každom meste svo
j imi estetickými prvkami pozitívne pôsobí na psychiku
človeka, spríjemňuje jeho prostredie. Zeleň sa podieľa
pri fotosyntéze, čím ozdravuje ovzdušie a znižuje obsah
škodlivých mikroorganizmov v ovzduší. Hlavne vysoké
stromy a veľké plochy trávnikov majú nezastupiteľný výz
nam v hygiene životného prostredia človeka. Počas dňa
vysadil i školy vo svojich areáloch a mesto na svojich
pozemkoch celkom 1 30 stromčekov. Touto cestou ďa
kujeme všetkým, ktorí sa do akcie zapoji l i : Základnej
škole Klokočova, Základnej škole J.F. Rimavského,
Materskej škole Nábrežie Rimavy, Materskej škole
Klokočova, Gymnáziu Mateja Hrebendu, Centru voľného
času, Základnej umeleckej škole, Strednej odbornej
škole, Špeciálnej základnej škole, Mestskému úradu,
Mestskej investičnej spoločnosti s.r.o, i občanom, ktorí
svojou troškou prispeli ku krajšiemu zajtrajšku.

FOTO: archív autora
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Taekwondo klub Hnúšťa sa počas jedného víkendu zú
častni l dvoch medzinárodných súťaží. 23.3.201 9 to bola
súťaž 9. International TNT CUP v Tulln an der Donau v
susednom Rakúsku. Okolo 500 pretekárov z rôznych
krajín bojovalo o cenné kovy v kategóriách zápas aj
poomsae. Taekwondo klub HnúšťaTisovec reprezento
val i šiesti pretekári, ktorí získali vo svojich kategóriách
nasledovné umiestnenia: Poomse: 1 . miesto – zlato vy
bojovali v si lnej konkurencii naša najmladšia pretekárka
Saška Lӧrinčíková a Ivka Kyseľová, 3. miesto získali Ti
mothy Aaron de Buhr a Petra Porubiaková. Timothy bol
úspešný i v kategóri i zápas, kde si zabezpečil postup do
finále, avšak narazil na skúsenejšieho súpera z Čiech,
ktorý zápas vyhral a Timko získal cenné 2. miesto. Po
náročnom turnaji v Rakúsku sa naše dve pretekárky (I .
Kyseľová a P. Porubiaková) v nočných hodinách spolu s
trénerom Mgr. M. Oláhom a rozhodkyňou K. Dovalovou
presunuli do Havířova v Českej republike, kde sa konali
24.3.201 9 otvorené Majstrovstvá ČR 201 9 v kategóri i
poomsae. Súťažilo okolo 1 78 pretekárov z Čiech, Ma
ďarska, Slovenska, Rakúska, Kórei, . . . Naše dve dievčatá
predviedl i perfektné zacvičenie súborných zostávforiem
a domov si priniesl i do svojej zbierky opäť cenné kovy.

Taekwondisti úspešní v Rakúsku a Česku!

1 4.4 201 9 som sa zúčastni l Majstrovstiev Slovenska v
kulturistike v Nitre. Súťažil som v dvoch kategóriách
kulturistika do 70 kg a klasická kulturistika do 1 75 cm.
Obe kategórie sa mi podari lo vyhrať, čím som získal dva
tituly majstra Slovenska v jeden deň. Nesmierne si to vá
žim aj preto, že mi výhra zaisti la vstupenku na Maj
strovstvá Európy v španielskej Santa Susane, kde bu
dem štartovať v klasickej kulturistike do 1 68 cm. Už od
polovice januára trénujem 6krát týždenne, väčšinou
dvojfázovo. V Španielsku sa budem snažiť nastúpiť v čo
najlepšej forme. Chcel by som sa poďakovať môjmu tré
nerovi, D. Ďubekovi, za vydarenú prípravu, R. Brosma
novi, môjmu reprezentačnému trénerovi a vedeniu
SAFKST za dôveru a možnosť reprezentovať Slovensko.
Veľká vďaka patrí aj mojim rodičom a sestre, mojej
rodine, priateľom a vlastne všetkým, ktorí mi držal i palce.

Jakub Prokop

Petra Porubiaková v kategóri i juniorky vybojovala bronz
a Ivana Kyseľová v kategóri i kadetky jednoznačne obhá
j i la prvenstvo (zlato z minulého roka 201 8) a získala tak
titul "Majsterka Českej republiky 201 9". Srdečná gratulá
cia všetkým víťazom a k opäť výbornej slovenskej repre
zentácii nášho malého mesta Hnúšte. Veríme, že i vďaka
úspechom taekwondistov mesto Hnúšťa "rastie" a určite
má skvelé meno nielen doma, ale i v zahraničí.

Ivana Kyseľová

Dvojnásobný majster Slovenska

20.4.201 9 sa v Hnúšti opäť organizovali juniorské maj
strovstvá, v ktorých zabodovala Michaela Ďubeková, kto
rá sa stala majsterkou Slovenska v kategóri i bikini fit
ness. Spolu so zlatom získala aj pozvánku na európske
pódium do Španielska. „Rozhodcovia vyzdvihl i Miškinu
formu. Podľa nich bola spomedzi všetkých bikinárok
pripravená najlepšie," doplni l Miškin otec, Dušan Ďubek.
Hnúšťa sa opäť pozitívne zviditeľní vo svete. Na maj
strovstvách Európy v španielskej Santa Susanne bude
mesto Hnúšťa a zároveň Slovensko reprezentovať
okrem Mišky aj kulturista Jakub Prokop.

Zdroj: echoviny.sk

Miška triumfovala

FOTO: 2x Igor Kopček

FOTO: archív M. Ď.

FOTO: I . Kyseľová
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Divadlo HAVRAN uvádza veselú ľudovú rozprávku
HLÚPY KUBO na motívy rozprávok Antona Anderleho.

1 7. mája 201 9 vás srdečne pozývame o 1 8tej hodine do veľkej
sály Domu kultúry Janka Francisciho Rimavského v Hnúšti.

Vstupné 3, €.




